

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Japan, 10 Reasons to Visit Japan :

Japan attracted 28.69 million international tourists in 2017. Furthermore, there are 21 World Heritage Sites in Japan including Himeji Castle, Old Kyoto and Nara Historical Monuments. According to the Travel and Tourism Competition Report, Japan ranks 4th out of 141 countries in 2017. The country that visited Japan the most was China, with 7.3 million tourists. South Korea follows China with 7.1 million tourists. After South Korea, respectively; Taiwan, Hong Kong, United States of America, Thailand and Australia.

1. Chureito Pagoda and Mount Fuji :



Do not miss the famous Fuji Mountain while talking about the wonders of the world. One of the best views of this magnificent mountain can be

from Chureito Pagoda, which was built as a peace monument in 1963. 400 steps to climb is worth it.

2. Seigantoji Pagoda and Nachi No Taki Waterfall :



Seigantoji Pagoda is the combination of the historical and natural beauty of the country. The pagoda in Hishimuro, Wakayama Region Japan's longest waterfall is a three-storey building located next to Nachino Taki. The waterfall was 133 meters tall and was the site of the region's original belief.

3. Cherry Blossom :



Each year, Japan's Cherry Flowers provide tourists from all over the world. The season of cherry flower is only a few weeks, so check out the internet sites that give you news about the season of each year and do not go out without being sure.

4. Nakasendo Way :



The Nakasendo Way is a route that starts in Kyoto and ends in Edo. Nakasendo literally means “the road to the mountains” and is an important transportation route in the 17th century. It is a wonderful walking experience in the countryside and country history of Japan. The journey, which takes all ten days, is convenient for anyone who can walk comfortably more than three or four hours at a time.

5. Bamboo Lantern Festival :



Taketa refers to bamboo and rice and is also home to an incredible light festival. Tradition began in 2000 with the aim of boosting the growth of bamboos. Furthermore, every year 20 thousand lanterns give light for three nights. The festival starts on the third Friday of November.

6. Kawagoe :



It is known as Kawagoe (Tokyo area) rivers (Kava means river and on Goe) and is called "Little Edo" because it is said that the city's main street preserves the town ambience in the Edo period. (1603 – 1867) Don't forget to see the Kawagoe festival, held on the third Saturday and Sunday of October.

7. Natadera Temple :



Natadera temple comes to life especially in winter. The temple was founded in 717 by a Buddhist monk with an age of over 1300 years. Moreover, the Mount Hakusan and the temple remain to this day the most popular places of worship in the region.

8. Arashiyama Bamboo Forest :



The wonderful bamboo forest in Arashiyama is Kyoto's second most popular tourist area. Furthermore, due to the crowd, it is recommended that the region be visited outside the tourist season.

9. Shibazakura :



After the Mount Fuji in the background and extending towards the magnificent site, there are over 800 thousand pink, white and purple lichen covered areas. Moreover, it is generally suitable for visits between April and June, and early morning hours are the best time for this experience.

10. Hitachi Seaside Park :



Hitachi Seaside Park is a popular place in the east of Honshu, the largest island in Japan, and every autumn it takes on a spectacular appearance.

TR

Japonya'da Turizm, Japonya'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Japonya, 2017 yılında 28,69 milyon uluslararası turist çekti. Ayrıca Japonya'da Himeji Kalesi, Eski Kyoto ve Nara Tarihi Anıtları dahil 21 Dünya Mirası Alanı bulunmaktadır. Seyahat ve Turizm Rekabet Raporu'na göre Japonya, 2017 yılında 141 ülke arasında 4. sırada yer alıyor. Japonya'yı en çok ziyaret eden ülke 7,3 milyon turist ile Çin oldu. Çin'i 7,1 milyon turistle Güney Kore izliyor. Güney Kore'den sonra sırasıyla; Tayvan, Hong Kong, Amerika Birleşik Devletleri, Tayland ve Avustralya.

1- Chureito Pagodası ve Fuji Dağı :

Dünyanın harikalarından bahsederken ünlü Fuji Dağı'nı kaçırmayın. Bu muhteşem dağın en güzel manzaralarından biri 1963 yılında barış anıtı olarak inşa edilen Chureito Pagoda'dan olabilir. 400 adım tırmanmaya değer.

2- Seigantoji Pagodası ve Nachi No Taki Şelalesi :

Seigantoji Pagoda, ülkenin tarihi ve doğal güzelliğinin birleşimidir. Wakayama Bölgesi Japonya'nın en uzun şelalesi olan Hishimuro'daki pagoda, Nachino Taki'nin yanında bulunan üç katlı bir binadır. Şelale 133 metre yüksekliğindeydi ve bölgenin orijinal inancının yeri.

3- Kiraz Çiçeği :

Her yıl, Japonya'nın Kiraz Çiçekleri dünyanın her yerinden turist sağlar. Kiraz çiçeğinin mevsimi sadece birkaç haftadır, bu nedenle her yılın mevsimi hakkında size haber veren internet sitelerine bir göz atın ve emin olmadan çıkmayın.

4- Nakasendo Yolu:

Nakasendo Yolu, Kyoto'da başlayıp Edo'da biten bir rotadır. Nakasendo, kelimenin tam anlamıyla "dağlara giden yol" anlamına gelir ve 17.

yüzyılda önemli bir ulaşım rotasıdır. Japonya'nın kırsalında ve ülke tarihinde harika bir yürüyüş deneyimi. On gün süren yolculuk, bir seferde üç veya dört saatten fazla rahatça yürüyebilen herkes için uygundur.

5- Bambu Fener Festivali:

Taketa, bambu ve pirinci ifade eder ve aynı zamanda inanılmaz bir ışık festivaline ev sahipliği yapar. Gelenek, 2000 yılında bambuların büyümesini hızlandırmak amacıyla başladı. Ayrıca her yıl 20 bin fener üç gece ışık veriyor. Festival Kasım ayının üçüncü Cuma günü başlıyor.

6- Kawagoe:

Kawagoe (Tokyo bölgesi) nehirleri (Kava, nehir ve Goe anlamına gelir) olarak bilinir ve şehrin ana caddesinin Edo döneminde kasaba ambiyansını koruduğu söylendiği için "Küçük Edo" olarak adlandırılır. (1603 – 1867) Ekim ayının üçüncü Cumartesi ve Pazar günü yapılan Kawagoe festivalini görmeyi unutmayın.

7- Natadera Tapınağı :

Natadera tapınağı özellikle kış aylarında hayat buluyor. Tapınak 717 yılında, yaşı 1300 yıldan fazla olan bir Budist keşiş tarafından kurulmuştur. Ayrıca Hakusan Dağı ve tapınak bölgedeki en popüler ibadet yerleri olarak günümüze kadar gelmiştir.

8- Arashiyama Bambu Ormanı :

Arashiyama'daki harika bambu ormanı, Kyoto'nun en popüler ikinci turistik bölgesidir. Ayrıca kalabalık nedeniyle bölgenin turizm sezonu dışında da ziyaret edilmesi tavsiye ediliyor.

9- Şibazakura:

Arka planda Fuji Dağı'ndan sonra ve muhteşem alana doğru uzanan 800 binin üzerinde pembe, beyaz ve mor liken kaplı alanlar var. Ayrıca,

genellikle Nisan ve Haziran ayları arasındaki ziyaretler için uygundur ve sabahın erken saatleri bu deneyim için en uygun zamandır.

10- Hitachi Sahil Parkı :

Hitachi Sahil Parkı, Japonya'nın en büyük adası olan Honshu'nun doğusunda popüler bir yerdir ve her sonbaharda muhteşem bir görünüm kazanır.

السياحة في اليابان ، عشرة أسباب لزيارة اليابان:

جذبت اليابان 28.69 مليون سائح دولي في عام 2017. علاوة على ذلك ، هناك 21 موقعًا للتراث العالمي في اليابان بما في ذلك قلعة هيمييجي وكيوتو القديمة ونارا التاريخية. وفقًا لتقرير مسابقة السفر والسياحة ، احتلت اليابان المرتبة الرابعة من بين 141 دولة في عام 2017. وكانت الصين هي الدولة الأكثر زيارة لليابان ، حيث بلغ عدد السياح 7.3 مليون سائح. وتأتي كوريا الجنوبية بعد الصين بـ 7.1 مليون سائح. بعد كوريا الجنوبية على التوالي ؛ تايوان وهونغ كونغ والولايات المتحدة الأمريكية وتايلاند وأستراليا.

1- معبد تشوريتو باغودا وجبل فوجي:

لا تفوت زيارة جبل فوجي الشهير أثناء الحديث عن عجائب العالم. يمكن أن تكون واحدة من أفضل المناظر لهذا الجبل الرائع من Chureito Pagoda ، التي تم بناؤها كنصب تذكاري للسلام في عام 1963. 400 خطوة للتسلق تستحق العناء.

2- معبد سيغانتوجي وشلال ناشي نو تاكي:

معبد Seigantoji هو مزيج من الجمال التاريخي والطبيعي للبلد. الباغودا في هيشيمورو ، أطول شلال في منطقة واكاياما في اليابان هو مبنى من ثلاثة طوابق يقع بجوار Nachino Taki. يبلغ ارتفاع الشلال 133 مترًا وكان موقع المعتقد الأصلي للمنطقة.

3- زهر الكرز:

تزود أزهار الكرز اليابانية كل عام السياح من جميع أنحاء العالم. موسم زهرة الكرز هو مجرد أسابيع قليلة ، لذا تحقق من مواقع الإنترنت التي تقدم لك أخبارًا عن موسم كل عام ولا تخرج دون التأكد.

4- طريقة ناكاسيندو:

طريق ناكاسيندو هو طريق يبدأ في كيوتو وينتهي في إيدو. ناكاسيندو تعني حرفياً "الطريق إلى الجبال" وهي طريق مواصلات مهم في القرن السابع عشر. إنها تجربة مشي رائعة في الريف والتاريخ الريفى لليابان. الرحلة ، التي تستغرق عشرة

أيام ، ملائمة لأي شخص يستطيع المشي بشكل مريح لأكثر من ثلاث أو أربع ساعات في المرة الواحدة.

5- مهرجان فانوس الخيزران:

تاكيثا يشير إلى الخيزران والأرز وهي أيضًا موطن لمهرجان الضوء الرائع. بدأت التقاليد في عام 2000 بهدف تعزيز نمو البامبو. علاوة على ذلك ، كل عام 20 ألف فانوس تضيء لمدة ثلاث ليال. يبدأ المهرجان في ثالث جمعة من شهر نوفمبر.

6-Kawagoe:

تُعرف باسم أنهار Kawagoe (منطقة طوكيو) (Kava تعني النهر وعلى Goe) وتسمى "Little Edo" لأن الشارع الرئيسي في المدينة يحافظ على أجواء المدينة في فترة Edo. (1603 - 1867) لا تنس أن ترى مهرجان Kawagoe ، الذي يقام في يومي السبت الثالث والأحد من أكتوبر.

7- معبد ناتاديرا:

يأتي معبد Natadera للحياة خاصة في فصل الشتاء. تأسس المعبد عام 717 على يد راهب بوذي يزيد عمره عن 1300 عام. علاوة على ذلك ، يظل جبل Hakusan والمعبد حتى يومنا هذا أشهر أماكن العبادة في المنطقة.

8- غابة أراشيياما بامبو:

غابة الخيزران الرائعة في أراشيياما هي ثاني أكثر المناطق السياحية شهرة في كيوتو. علاوة على ذلك ، وبسبب الازدحام ، يوصى بزيارة المنطقة خارج الموسم السياحي.

9- شيبازاكورا:

بعد جبل فوجي في الخلفية ويمتد نحو الموقع الرائع ، هناك أكثر من 800 ألف منطقة مغطاة باللون الوردي والأبيض والأرجواني. علاوة على ذلك ، فهو مناسب بشكل عام للزيارات بين أبريل ويونيو ، وساعات الصباح الباكر هي أفضل وقت لهذه التجربة.

10- حديقة هيتاشي الساحلية:

هيتاشي سيسايد بارك هي مكان شهير في شرق هونشو ، أكبر جزيرة في اليابان ، وفي كل خريف تأخذ مظهرًا رائعًا.